
 

 

Mønterhøj d 9/4-2019 
 
Vi har i dag haft møde i stævneudvalget pga, at Solvej har spurgt stævneudvalget om, vi ville have 
kartoffelsand på bane 2, eller om der skal bruges kvartssand, og hvis om stævneudvalget ville 
bidrage med penge fra stævnekontoen. 
Deltagere: Jette, Pia, Sanne, Maria F og Gitte.  
Kontakt til før mødet Britta, Maria T og Pernille og adspurgt om deres mening. 
Emne 
1. Sand til ridebane 2.                                                                                                                     

Alle er enige om, at der foreslås, at tage kontakt til en ekspert i anlæggelse af ridebaner, der 
vurderer kartoffelsandet og spørges om råd til sand til ridebane 2. 

2. Kontakt til Hans (Torbens far).                                                                                                              
Hans vurderer efter at have set kartoffelsandet, at han ikke vil bruge sandet til dressurbane pga 
indhold af muldjord. Pia vil kontakte kartoffelfabrikken hvor sandet stammer fra, for at høre om, 
andre der har brugt sandet til dressurbane. 

3. Brug af penge fra stævnekontoen.                                                                                                   
Stævneudvalget er enige om, at ville bidrage til brug af en ekspert til vurdering af sand til 
ridebane 2.                                                                                                        ,,      
Stævneudvalget er enige om, at hvis der skal bruges kvartssand eller lign, vil vi bidrage m. 
20.000 kr. 

4. Udbedring af huller på ridebane 2.                                                                          
Stævneudvalget er enige om, at det er en god ide, at Maria T ‘s mand udbedre huller på 
ridebane 2. 


